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Lähettäjä: Juha Kulju <kulju.juha@gmail.com>
Lähetetty: tiistai 16. tammikuuta 2024 20.23
Vastaanottaja: Marko Laine; kirsi.korpaeus; Päivi Ahola; Jouni Hartman
Aihe: Fwd: SNL hallitus

 

 
 
SNL hallitus 
Mainostatte Timon tulostiedote julkaisun oikaisussa turvata turvallinen toimintaympäristö, epäkohtien esille 
tuominen ja niiden käsittely. 
Otin asioita esille vuoden 2023 alusta alkaen, kaikki mitä virheitä ja puutteita toin esiin yritettiin estää ja unohtaa. 
Esille tuojasta tehtiin valitus SUEK:iin. 
 SUEK asia julkaistiin varapuheenjohtajan toimesta ylimääräisessä liittokokouksessa. Että ei ole salainen asia. 
Miten hallitus aikoo epäkohtia hoitaa nyt kun toi ponnekkaasti asian esille. 
 
Ihmettelen myös hallituksen tekemää ratkaisua, kannustaa ottamaan yhteyttä häirintä asioissa muualle kuin omalle 
häirintäyhteys‐ henkilölle, eikö luoteta häneenkään. 
vastauksia odottaen yteistyöterveisin. 
  
Juha Kulju 
 
Työvaliokunta pyysi lähettämään myös tämän kesäkuun hallituksen kokouksessa olevan liitteen nro 14, nykyisen 
hallituksen käsiteltäväksi. 
 
Urheilija sopimukset 
Varustemyynti ja varaston tämän hetken tilanne. 
Taloudenhoito. 
Matkalippujen hintaan toimisto lisää hintaa miksi. 
Sovittujen matkojen lisääminen omavaltaisestiko. 
Etätyöt. 
Puhelinajat. 
Palkittujen unohtaminen. 
Hallituksen luottamus toimiston puuhasteluun. 
GeeBee turnauksen tukeminen viime vuonna 700€. Pyytäisimme tänä vuonna 1500€. Ruokimme ja 
majoitamme suomen joukkueet. 
 
Tänä vuonna isot naisten ja miesten joukkueet jonka lisäksi kuljetimme ukrainalaiset liitonleiriltä 
pajulahdesta kisoihin. 


